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Stavebnictví hlásí: Nebude lépe ani v příštím roce 
Vláda popírá svá vlastní usnesení i programová prohlášení. O stavebnictví se rozhoduje na pěti 

ministerstvech, což má za následek chaos při výkonu státní správy. Důsledkem toho je prohlubující 
se krize v celém odvětví. 

„Krize omezila ekonomiku i investice, ale přesto však není důvod dusit stavebnictví tak drama-
ticky. Výdaje rozpočtu na přípravu nových dopravních staveb nejsou nijak obrovské. Přesto kromě 
zastavení staveb byla prakticky zastavena i příprava nových. Od poloviny roku 2009 se nevypisují 
žádné nové zakázky projektové a inženýrské 
přípravy, projekční firmy pouze dokončují 
nasmlouvané zakázky, předpoklad využití 
projekčních kapacit pro rok 2011 je třetino-
vý. Přitom příprava liniových staveb trvá 
7,5 až 13 roků, a tak je jisté, že až se ekono-
mika zvedne nebo až si vláda uvědomí, že 
zastavení investic není ta správná cesta boje 
proti krizi a bude chtít pokračovat v budová-
ní dopravní infrastruktury, s hrůzou zjistíme, 
že nemáme kde stavět,“ řekl Ing. Václav 
Matyáš, prezident Svazu podnikatelů ve 
stavebnictví v ČR. 

Pouze na papíře zůstalo nejen usnesení 
vlády z roku 2005, které stanovovalo rozvoj 
dopravní infrastruktury až do roku 2013 a navíc se při tvorbě „Superkoncepce“ stalo cárem papíru 
i Programové prohlášení vlády ze 4. srpna 2010. Není se proto čemu divit, že stavební firmy dispo-
nují kapacitami, které mnohonásobně převyšují jejich zakázkové krytí. Důsledkem je propouštění a 
rozprodej strojů a zařízení. Jen loni odešlo ze stavebnictví přes 30 tisíc lidí a letos by to mělo být 
minimálně stejné číslo. „Například v Nizozemsku stát garantuje minimální výši investic na deset 
let dopředu a firmy tomu přizpůsobí své plány,“ komentuje situaci Michal Petrman, managing 
partner Deloitte Regional. 

Malý zájem o Stavební veletrhy v Brně 
Na brněnském výstavišti skončily pětidenní stavební veletrhy. Pětici veletrhů zaměřených na 

stavebnictví, bydlení, investiční příležitosti a komunální technologie a služby navštívilo jen asi 80 
tisíc lidí. Pořadatelé veletrhů oceňovali nejzdařilejší exponáty, vyzdvihli zejména výrobky energe-
ticky úsporného stavění. Většinu medailí získali zahraniční výrobci. Z českých uspěla společnost 
ATREA s energetickou centrálou pro rodinný dům. Zajišťuje teplovzdušné vytápění, řízené větrání 
s rekuperací tepla z odpadního vzduchu, chlazení a další služby. Zlatou medaili získal i pasivní 
dům firmy Josef Dvořák - IZOPOL. 

Chybí standardy pro jednotné stanovení cen stavebních prací 
V ČR chybí standardy pro jednotné stanovení cen stavebních prací. Aktuální ceníky poskytují 

především soukromé firmy. Ohodnocení stejných projektových úkonů se ale v různých metodách 
výrazně liší. Česká komora autorizovaných inženýrů a techniků činných ve výstavbě (ČKAIT) 
doporučí vládě zavedení povinného sazebníku. Povinný sazebník by se měl týkat zejména projektů 
partnerství soukromých a veřejných zdrojů (PPP) a zakázek vypisovaných státem. Zavedení stan-
dardizace podle komory odstraní dodatečné požadavky na vícepráce ve veřejných soutěžích, proto-
že bude jasně definován předmět plnění. „Myslíme si, že investor by měl mít informaci, kolik jej 
bude stavba stát,“ uvedl předseda ČKAIT Pavel Křeček. 
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Stavební firma BAK měla loni propad 28 procent 
Stavební společnost BAK Trutnov loni utrpěla 

propad tržeb o 28 procent na 1,9 miliardy korun. 
Letos firma čeká růst na úroveň 2,2 miliardy 
korun. Uvedl to generální ředitel podniku Dušan 
Čížek. „Zejména se loni projevilo to, že soukro-
mé subjekty po většinu roku 2009 prakticky 
nevypisovaly zakázky,“ řekl. Právě na zakáz-
kách soukromého sektoru je firma nejvíce závis-
lá. V minulých letech měla z privátného sektoru 
asi tři čtvrtiny tržeb. Z loňských dokončených 
staveb BAKu patřily mezi největší výstavba 
kongresového centra Čapí hnízdo na Benešov-
sku, divadla v Trutnově, závodu firmy Foxconn 
v Kutné Hoře a kanalizace ve Vrchlabí. BAK také postavil dva obchodní domy Tesco a zahájil 
stavbu továren firem Hennlich v Litoměřicích a Sico Rubena na Náchodsku. Letos by firma chtěla 
například uspět v soutěži na stavbu nové lanovky na Sněžku, jejíž hodnota je kolem 300 mil. Kč. 

Unistavu klesly v hospodářském roce 2009 - 2010 tržby i zisk 
Brněnské stavební firmě Unistav klesl v hospodářském roce končícím v březnu 2010 zisk na 47 

milionů korun po zdanění. Meziročně to je o 24 milionů korun méně. Firmě mírně klesly tržby z 
2,7 miliardy na dvě miliardy. Většinu staveb má v tuzemsku. Podle zástupce generálního ředitele 
Unistavu Martina Řehůřka export není prioritou, přesto má Unistav vlastní organizační složku v 
Ruské federaci. „Objem těchto zakázek většinou nepřesahuje deset procent celkových objemů 
stavebních prací,“ uvedl. 

Firmě Swietelsky loni přibylo zakázek na pozemní stavby 
Výkony v pozemním stavitelství se firmě Swie-

telsky zvýšily o zhruba 40 procent na téměř 800 
milionů korun. Propad u druhé divize činil 23 
procent na zhruba tři miliardy korun, řekl jednatel 
firmy Petr Čížek. Celá firma Swietelsky zazname-
nala loni proti roku 2009 pokles výkonů o zhruba 
15 procent na zhruba čtyři miliardy korun. „V 
závěru minulého roku byl vydán dokonce zákaz 
provádět opravy dálnic a silnic první třídy, a to i 
tam, kde již byly stavby ve výběrových řízeních 
přiděleny zhotovitelům,“ uvedl Čížek. 

Lasselsberger zachránil export na Západ 
Výhradně díky nárůstu exportu na západoevropské trhy prodal loni plzeňský Lasselsberger stej-

ně keramických obkladů jako v roce 2009. Šlo o 24,5 milionu metrů čtverečních, zejména produk-
tů středního a vyššího cenového segmentu. Letos jediný český výrobce keramických obkladů plá-
nuje nárůst na 27 milionů metrů čtverečních, opět díky exportu na Západ, řekl generální ředitel 
Roman Blažíček. Hlavními trhy, kam směřuje přes polovinu exportu podniku, jsou Německo, 
Rakousko a Francie, ale firma vyváží do všech evropských zemí. „I západní trhy v době recese 
klesají, ale náš růst prodejů je tam dán zvýšením podílu na úkor jiných dodavatelů,“ uvedl ředitel. 
V největších zemích má podnik vlastní zástupce a na menších trzích obchodní partnery. Na Západě 
se podniku daří hlavně v objektových obkladech. Zatímco v roce 2009 firma prodala v tuzemsku 
43 procent, loni už to bylo 36 procent produkce. „Letos v Česku prodáme zhruba 30 procent, v 
zahraničí 70 procent, a to při nárůstu celkového odbytu o deset procent,“ řekl Blažíček. 

Lasselsberger se loni vrátil k zisku před krizí. Zisk EBITDA, očištěný o náklady z úroků a odpi-
sů, činil 477 milionů korun, zhruba stejně jako v roce 2007. „Produktivita práce se loni meziročně 
zvýšila o 146 procent,“ uvedl Blažíček. Podnik se 14 výrobními linkami loni investoval 55 milio-
nů korun, letos plánuje dvojnásobek. 

Kasper s novou akvizicí 
První duben znamenal pro trutnovské podnikatelské prostředí změnu. Společnost KASPER KO-

VO rozšířila své působení, a na základě dohody se společností Dukla Trutnov přebírá areál v Trut-
nově - Poříčí a její některé obchodní aktivity. „Dukla se rozhodla uzavřít s námi dohodu o spolu-
práci. Jejím výsledkem je převzetí všech jejích aktivit v oblasti projektování, konstrukce a výroby 
sortimentu z oblasti energetiky, úpraven vod a tlakových nádob, včetně nádob na stlačený vzduch. 
Díky tomuto kroku můžeme dokončit a rozvíjet všechny rozpracované zakázky Dukly a vyhovět 
všem požadavkům klientů,“ uvedl jednatel společnosti KASPER KOVO, Rudolf Kasper. Nově 
vzniklá KASPER KOVO s.r.o., provozovna AQUA-STEEL, se soustředí na oblast dodávek tech-
nologií úpraven vod pro energetické zdroje, chemické a průmyslové provozy. 

Nepatrný růst minimálních mzdových tarifů 
Minimální mzdové tarify zaměstnanců v 

českém stavebnictví se letos zvýší o 1,5 pro-
centa, dohodly se na tom odbory a Svaz pod-
nikatelů ve stavebnictví. Odbory původně 
chtěly zvýšit mzdy o 3,7 procenta. 

Zmizí cedule varující před prací Skansky 
Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD) nesmí na 

základě předběžného rozhodnutí Městského 
soudu v Praze používat u některých úseků 
silnic a dálnic cedule, které upozorňují na 
údajně nekvalitní práci společnosti Skanska. 

Stavba nízkoenergetických bytů 
V Praze-Hloubětíně u Poděbradské ulice 

chtějí developeři postavit kolem 118 nízkoe-
nergetických bytů. Výstavbu tam společně 
plánují firmy JRD a Atrea. 

Pražské mosty jsou ve špatném technickém stavu 
Desítky pražských mostů a mostků jsou ve 

špatném technickém stavu a potřebovaly by 
opravu. Vyplývá to z materiálu, který na po-
sledním jednání výboru dopravy představil 
ředitel Technické správy komunikací (TSK) 
Luděk Dostál. Město na opravy ale nemá 
dostatek peněz. Ve špatném stavu je už delší 
dobu například Libeňský a Hlávkův most, 
dále Lanový most na Jižní spojce, opravu 
potřebuje i Nuselský most nebo pěší lávka v 
Troji. 

Algon Cheb míří do Vietnamu 
Stavební společnost Algon Cheb se chce 

podílet na projektu výstavby pivovaru ve Viet-
namu. Záměr má realizovat česko-vietnamský 
podnik s více partnery. Úlohou Algonu by 
patrně byla stavební část akce, další z českých 
partnerů by zajistil pro pivovar technologie i 
odborníky na vaření piva. Náklady mohou 
dosahovat kolem několika stovek milionů 
korun. 

Nový rekreační areál za 90 milionů korun 
Velký sportovní a rekreační areál, v němž 

najdou zábavu lidé každého věku, otevřel 
centrální plzeňský obvod na břehu přehrady 
České údolí v Plzni - Liticích. Náklady na 
pětihektarový areál se sportovišti byly 90 
milionů korun, peníze dal magistrát Plzně. 

Tendr na stavbu lanovky na Sněžku bude delší 
Uzávěrka podání nabídek do soutěže na 

stavbu nové lanovky na Sněžku se opět posu-
nula, tentokrát na 3. června. Důvodem je změ-
na podmínek soutěže spočívající v jejich zjed-
nodušení. Počet nabídek by tak mohl být vyš-
ší. Na 1. září plánované zahájení stavby by 
posunutím soutěže nemělo být ohroženo. 

Z kina vyrostlo centrum s obchody 
V Adamově na Blanensku vznikl ze zchátra-

lého objektu, v němž bylo dříve městské kino 
a kuchyně s jídelnou podniku Adamovské 
strojírny, centrum s obchody, provozovnami 
služeb a občerstvením. Úpravy přišly na 87 
milionů korun. Stavba je dokončena, do budo-
vy se nyní stěhují budoucí provozovatelé. 
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Češi zřejmě postaví uralskou dráhu 
Uralská dráha, kterou se chystají stavět čes-

ké firmy za peníze českých bank, povede zřej-
mě polárními končinami. 

Bude tunel Blanka levnější až o pět miliard korun? 
Pražský magistrát chce se stavitelem tunelo-

vého komplexu Blanka Metrostavem a dalšími 
dodavateli stavby vyjednat nižší cenu až o pět 
miliard korun. V únoru nové vedení města 
oznámilo, že tunel podraží o deset miliard, 
tedy téměř o třetinu. 

Půjčovny stavebních strojů vytvořily asociaci 
Asociaci půjčoven stavební techniky 

(APST) založily čtyři největší české půjčovny. 
Zakládajícími členy APST jsou Phoenix-
Zeppelin The Cat Rental Store, TERRAMET, 
spol. s.r.o., CRAMO s.r.o. a RAMIRENT s.r.o. 

ČR dá peníze do Černobylu 
Česká republika vyčlenila 2,6 milionu eur 

(téměř 65 milionů korun) do mezinárodního 
fondu na stavbu ochranného krytu pro poško-
zený reaktor černobylské jaderné elektrárny. 

Praha podpoří majitele památek 57 miliony korun 
Praha chce podpořit majitele památkově 

významných staveb 57 miliony korun. Peníze 
by mělo dostat 69 vlastníků soukromých i 
církevních památek.  

Podpoří například opravu Břevnovského a 
Strahovského kláštera, obytných domů na 
Staroměstském náměstí nebo kostel Matky 
Boží před Týnem. 

Stavba Jihomoravského kraje 
Novostavba kliniky chorob prasat Veterinár-

ní a farmaceutické univerzity Brno, wellness v 
Kuřimi nebo například první část odstavného 
železničního nádraží v Brně se staly stavbami 
roku 2010 Jihomoravského kraje. 

Prodej nemovitostí SŽDC v hodnotě přes 26 mil. Kč 
Vláda schválila prodej nemovitostí SŽDC v 

hodnotě 26 mil. Kč. 

Křižovatka městského okruhu Malovanka se prodraží 
Křižovatka Malovanka, která propojí tunelo-

vý komplex Blanka se Strahovským tunelem, 
se prodraží o 56,3 milionu korun. Peníze musí 
magistrát zaplatit za dodatečné stavební práce, 
se kterými se původně nepočítalo. Rada 
schválila společnost Metrostav jako firmu, 
která tyto práce dokončí. 

Slovensko investuje do silničních staveb 
Slovensko chce letos do silničních staveb 

investovat více než 900 milionů eur (asi 22 
miliard korun). Peníze půjdou na stavby dál-
nic, rychlostních silnic i na silnice první třídy. 

Objekt s podzemními garážemi 
Plzeň opět otevřela otázku zástavby v centru 

u nejrušnější dopravní tepny v sadech Pětatři-
cátníků. Na místě, kde je nyní asfaltové parko-
viště, by měla vzniknout víceúčelová budova s 
podzemním parkovištěm pro stovky aut. Na 
stavbu na lukrativním městském pozemku by 
mohlo město vyhlásit městskou soutěž. 

Cílem bylo zvýšit kapacitu lázeňského domu Janáček 
Projektant Ing. Jurák ze společnosti Projekt-

Invest Zlín dostal za úkol zpracovat studii a ná-
vrh technického řešení na nástavbu 6. NP lázeň-
ského domu Janáček v Teplicích nad Bečvou. Po 
rekonstrukci a nástavbě se zvýšila kapacita celé-
ho komplexu na 240 lůžek. Celá budova je navíc 
nyní zateplena, má novou fasádu, okna i střechu. 

Lindab dodal kompletní výrobní a montážní 
dokumentaci ocelové konstrukce nástavby a 
zastřešení krytinou LindabTopline s odvodněním 
LindabRainline. Stavba byla dokončena v závěru 
loňského roku 2010, tedy zhruba čtyři měsíce od 
převzetí staveniště. Obvodové stěny, nosné vnitř-
ní stěny i stropy jsou opláštěny sádrovláknitými deskami FERMACELL a důvodem jejich použití 
bylo zajištění dostatečné statické odolnosti konstrukcí, požárních vlastností a požadované akustiky 
skladeb. Desky FERMACELL byly dodány v tloušťkách 12,5 + 15 mm a v celkovém objemu asi 
2000 m2. Investor ocenil zejména prezentovanou rychlost výstavby, suchý proces, technické vlast-
nosti skladeb a nízkou hmotnost celé nástavby. 

Nejvyšší český dům:  AZ Tower 
Ve středu 20. dubna společnost AZ Tower oficiálně 

zahajuje výstavbu nejvyšší třicetipodlažní budovy AZ 
Tower v České republice. Tato výjimečná stavba vy-
roste v nově vznikajícím Jižním centru, kterému se 
začíná přezdívat brněnský Manhattan. Generálním 
dodavatelem díla je akciová společnost PSJ, která se v 
minulosti podílela na dostavbě pankráckého objektu 
CITY TOWER, současné nejvyšší budovy v Česku. 
AZ Tower ji včetně svého vysílače převýší o 2 metry 
na rekordních 111 metrů. Stavba nákladově obnáší 
přes 800 milionů korun bez DPH a její dokončení je 
plánováno za 25 měsíců od oficiálního zahájení. 

Stavbu navrhla brněnská architektonická kancelář 
Burian a Křivinka pro společnost AZ Properity, s.r.o., 
která bude ve spolupráci s PSJ, a.s., zajišťovat kom-
pletní řízení celého projektu AZ Tower.  

Samostatnou kapitolou jsou použité technologie 
mrakodrapu, který je od prvních architektonických 
studií řešený jako nízkonákladová budova. Třicetimetrové hloubkové energetické piloty, které 
budou v Česku zcela jedinečné, budou díky tepelným čerpadlům v zimě jímat teplo a v létě ochla-
zovat. Unikátní je také systém kombinace přirozeného a nuceného větrání v kancelářích a apartmá-
nech. Je také plánováno, že celou jižní fasádu výtahové šachty, která má celkovou plochu sedm set 
metrů čtverečních, pokryjí fotovoltaické panely, které by mohly sloužit jako zdroj elektrické ener-
gie a dodávat ji do společných prostor budovy. 

Eiffage bude v Praze stavět polyfunkční dům 
Výstavba polyfunkčního domu ERWIN v Kischově ulici v Praze včetně přípojek inženýrských 

sítí. To je nová zakázka společnosti Eiffage Construction ČR. Stavba v hodnotě takřka 75 milionů 
korun by měla být hotova v březnu příštího roku. 
Objekt staví Pozemní stavby. Bytový dům Erwin 
je navržen na rohové proluce v blízkosti stanice 
metra Pražského povstání. Dvě podzemní podla-
ží nabídnou dostatek parkovacích stání, v pod-
zemních podlažích a v úrovni přízemí budou 
místa pro sklepní kóje pro jednotlivé byty. První 
suterén je navržen v celé ploše vnitrobloku, jeho 
střecha bude zelená s místy pro oddech a poseze-
ní obyvatelů domů. Zaručí tak výhled z ložnic do 
klidu a zeleně. Patra budou propojena centrálním 
výtahem.  

Z prostorově komfortních chodeb budou vstu-
py do samotných bytů. V devíti podlažích byto-
vého domu bude celkem 32 bytů o velikostech 
standardně 1 kk až 3 kk, v posledním ustoupe-
ném podlaží bude situován jeden velkoplošný 
byt s jižní terasou nad okolními bytovými objekty. Investorem stavby je společnost Erwin Kischo-
va, a.s., projektantem Qarta Architektura, s.r.o. 
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Marcela Vincíková (25) 
nastoupila do společnosti 
Ekospol, a.s. na pozici 
ekonom – analytik. Přišla 
ze společnosti Meoph, 
zabývající se dovozem a 
prodejem zdravotnických 
prostředků, kde měla na 
starosti účetnictví a administrativu. Předtím 
působila v realitní kanceláři Reloca.cz. Vystu-
dovala Fakultu financí a účetnictví na Vysoké 
škole ekonomické v Praze, obor Finance a 
právo v podnikání. 

Tomáš Novotný je no-
vým regionálním ředitelem 
CTP. Je zodpovědný za 
stabilizaci stávajícího port-
folia nájemců, udržení a 
zvýšení pronajatelnosti, 
přípravu dalšího develop-
mentu a koordinaci potřeb 
stávajících nájemců. 

• Fasáda roku 2010 zná své vítěze 
V prestižní soutěži Fasáda roku 2010 se 
v letošním ročníku sešlo celkem rekordních 
206 staveb. Odborná porota udělila při slav-
nostním vyhlášení vítězů v Hudebním divadle 
Karlín celkem osm ocenění. 
1. místo v kategorii Novostavba + zvláštní 
cena v kategorii Rodinný dům: 
Rodinný dům v Modřanech 
Architekt/projektant: Ing. arch. Vojtěch Čáp, 
Ing. rch. Klára Čápová, Ing. Roman Vejmelka 
Zhotovitel fasády: FOUKAL, s.r.o. 
1. místo v kategorii Rekonstrukce: 
Městské divadlo, Mladá Boleslav 
Architekt/projektant: Ing. arch. Tomáš Šantavý 
Zhotovitel fasády: STATUS a.s. 
Investor: Statutární město Mladá Boleslav. 
• Jak postupovat při využití suterénů histo-
rických budov - seminář je zaměřen na řešení 
následujících otázek při zprovoznění sklep-
ních prostor - mikroklima suterénních prostor, 
odstranění vlhkosti sklepů přirozeným větrá-
ním, sanace kleneb, sanace omítek, sanace 
režného zdiva a koná se 11. 5. od 9 do 13 
hodin. Program a on-line přihlášku najdete na: 
www.studioaxis.cz. 

Proti ztrátám tepla v solárních horkovodních soustavách 
Společnost Armacell, největší 
světový výrobce technických izo-
lací, vyvinula speciálně pro tech-
nologie solárního ohřevu vody 

systém předizolovaných trubek Armaflex Duo-
Solar, který výrazně snižuje ztráty tepla při 
vedení mezi kolektorem a zásobníkem vody. 

Účinnost a efektivitu solárního ohřevu vody 
může výrazně snížit nedostatečná izolace trubek, jimiž proudí teplonosná kapalina (glykol) mezi 
kolektorem a zásobníkem horké vody. Voda pak nemusí dosáhnout požadované teploty, je nutné ji 
dodatečně ohřívat klasickou cestou, což výrazně snižuje efekt plynoucí z využití sluneční energie. 
Řešení Armaflex DuoSolar naopak ztráty energie mezi kolektorem a nádrží minimalizuje. Tvoří 
dvě předizolované trubky, napájecí a zpětnou, jimiž se propojí kolektor a zásobník horké vody. 
Trubky jsou potaženy izolací HT/Armaflex s novou mikrobuněčnou strukturou a mimořádně níz-
kou tepelnou vodivostí (0,038 W/(m2K)), která dokonale brání ztrátám energie při přenosu topného 
média. To je podstatné zejména v případě, že je část trubek vedena vně budovy, kde přímo působí 
vlivy počasí. 

Polybutenové trubky pro podlahové topení Fonterra 
Pomocí polybutenových trubek od firmy Viega lze 
instalovat podlahová a nástěnná topení Fonterra jak v 
novostavbách, tak při renovaci rychle a hospodárně. 
Trubky o rozměrech 12 × 1,3 mm a 15 × 1,5 mm se na 

staveništích osvědčily díky své vysoké flexibilitě. Výrobci systému 
se nyní podařilo ještě zlepšit ohebnost trubek. 

    Nové PB trubky lze snadno zpracovávat i při nízkých venkov-
ních teplotách, protože vykazují nižší zkrut než běžně dostupné 
trubky. Obzvláště hospodárná je pokládka nových PB trubek do 
nopových desek Fonterra Base 12/15, resp. 15/17. Možná je i kom-
binace se systémy Fonterra Tacker nebo Fonterra Side k plošnému 
temperování stěn. Díky dobré ohebnosti se trubky ideálně přizpůso-
bí i na předfrézované sádrovláknité desky Fonterra Reno. 

Tělocvična s kvalitní dřevěnou podlahou 
Žáci ZŠ Plamínková v Praze na Pankráci si hodiny tělocviku užívají na 
zbrusu nové a především kvalitní podlahové krytině od švédského 
výrobce Kährs. Třílamelová vícevrstvá sportovní krytina Kährs Activi-
ty Floor disponuje 3,6 mm silnou nášlapnou vrstvou ze dřeviny dub, 
ošetřenou kvalitním lakem tvrzeným ultrafialovým světlem. Takto 
upravený lak je odolný proti oděru a zachovává přírodní charakter 
dřeva. Celková konstrukční výška krytiny dosahuje i přes vybavení 
zesilující a nárazy tlumící vrstvou pouhých 30 mm. Střední vrstvu 
krytiny tvoří díly z masivního borovicového dřeva, ze spodní strany je 
krytina vybavena dýhou ze dřeva smrkového. Podpůrnou a zesilující 
část krytiny představuje 6 mm dřevovláknitá HDF deska. Nárazy pak 
tlumí 9 mm vrstva z buněčného polyetylenu/polyéteru. Díky tomu je 
krytina vhodná k využití pro nejrůznější druhy sportovních aktivit 
(gymnastika, aerobik, šerm apod.). Kromě dřeviny dub výrobce nabízí 
ještě nášlapnou vrstvu z buku, kanadského javoru a dubu mocha. 
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